To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 26-02-2023 03:05:40 PM Subject: Ordinary and Extraordinary General Assembly	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 20-20-2023 PM 03:05:40 الموضوع: اجتماع الهيئه العامه العادي وغير العادي
Please note that the Board of Directors of Bank al Etihad decided to hold the ordinary and extraordinary general assembly meeting on 20/04/2023, subject to the approval of the Companies Control Department, and the main issue of the meeting that raising the bank's capital from 160,000,000 JD to 200,000,000 JD and we will send you the invitation later	يرجى العلم انه قرر مجلس ادارة بنك الاتحاد عقد اجتماع هيئه العامه العادي وغير العادي في تاريخ 2023/04/20 وذلك خاضعا لموافقة مراقبة الشركات ومن اهم بنود الاجتماع رفع راس المال من 160,000,000 دينار ليصبح 200,000,000 دينار ,وسيتم تزويدكم بالدعوه لاحقا
26-02-2023	26-02-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sora alayoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub